
Akaan kaupunginvaltuuston kokous 17.3.2021 

Äänitteen kesto:   

Litterointimerkinnät  

sa-  sana jää kesken 

(sana)  epävarmasti kuultu jakso puheessa tai epävarmasti tunnistettu puhuja 

(-)  sana, josta ei ole saatu selvää 

(--)  useampia sanoja, joista ei ole saatu selvää 

, . ? :  kieliopin mukainen välimerkki tai alle 10 sekunnin tauko puheessa  

 

[0:09:55] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

No niin, mahtavaa, sitten voimme varmaankin aloittaa. Eli tervetuloa valtuuston kokoukseen. Ja 

avaan valtuuston kokouksen 1802. Tervetuloa kaikille valtuutetuille ja viranhaltijoille ja kaikille siellä 

striimin takana. 

Ja aloitetaan kokousta sillä, että mennään käymään lävitse läsnäolijat, niin Maija, ole hyvä. 

 

[0:10:30] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ahonen Jukka. 

 



[0:10:33] Valtuutettu Jukka Ahonen 

 

  Ahonen Jukka paikalla. 

 

[0:10:38] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Bister Salla. 

 

[0:10:40] Valtuutettu Salla Bister 

 

  Bister Salla paikalla. 

 

[0:10:44] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Einola-Virtanen Heli. 

 

[0:10:47] Valtuutettu Heli Einola-Virtanen 

 

  Einola-Virtanen Heli paikalla. 

 

[0:10:50] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 



 

  Heinonen Hilkka. 

  Oliko Heinonen Hilkka siellä paikan päällä?  

  Oliko varajäsentä Hilkalla siellä paikalla? 

 

[0:11:30] Varavaltuutettu Inka Loppi 

 

  Puheenjohtaja, täällä on varavaltuutettu Loppi kyllä paikalla. 

 

[0:11:46] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Osaako joku sanoa, että olisiko Hilkka tulossa kokoukseen, tai? 

 

[0:12:09] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Jatketaan eteenpäin, ja Loppi sitten sijaistaa, jos häntä ei näy. 

 

[0:12:15] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Humaloja Matti. 

 



[0:12:37] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Pyytäisin, että valtuutetut pitävät mikrofonit kiinni siihen asti, että tulee oma vuoro. Olkaa hyvät. 

 

[0:12:48] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Humaloja Matti oliko paikan päällä? 

  Tai oliko varajäsentä siellä? 

  Joronen Hanni onko paikalla? 

 

[0:13:07] Valtuutettu Hanni Joronen 

 

  Joronen Hanni paikalla. 

 

[0:13:10] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Järvinen Hannu. 

 

[0:13:14] Valtuutettu Hannu Järvinen 

 

  Hannu Järvinen on täällä paikalla. 



 

[0:13:17] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Kallioinen Saila. 

 

[0:13:19] Valtuutettu Saila Kallioinen 

 

  Kallioinen Saila on paikalla. 

 

[0:13:23] Valtuutettu Matti Humaloja 

 

  Humaloja Matti paikalla. 

 

[0:13:29] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Selvä. Sitten Kivi Marko ilmoitti poissaolosta. Ja olikos Kivi Markon tilalla Kivistö Tapio? 

 

[0:13:43] Varavaltuutettu Tapio Kivistö  

 

  Kivistö Tapio paikalla. 

 



[0:13:47] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Knuutila Heikki. 

 

[0:13:49] Valtuutettu Heikki Knuutila 

 

  Knuutila Heikki paikalla. 

 

[0:13:53] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Kuusisto Kati. 

  Eli Kuusisto Kati onko paikalla? 

 

[0:14:12] Valtuutettu Kati Kuusisto  

 

  On paikalla, mutta kun en saa tätä mikkiä auki. 

  No niin, Kati Kuusisto on täällä paikalla.  

 

[0:14:23] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Joo. Sitten seuraavana Lapinleimu Sari oli ilmoittanut poissaolosta, niin oliko sitten varajäsen Vikman 

Anttijussi? 



 

[0:14:35] Varavaltuutettu Anttijussi Vikman 

 

  Vikman Anttijussi on paikalla. 

 

[0:14:42] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Sitten Leinonen Jaakko. 

 

[0:14:45] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

  Valtuutettu Jaakko Leinonen paikalla linjalla. 

 

[0:14:48] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Sitten Liehu Vesa. 

 

[0:14:52] Valtuutettu Vesa Liehu 

 

  Vesa Liehu paikalla. 

 



[0:14:56] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Sitten Nord-Sarkola Kirsi. 

 

[0:15:00] Valtuutettu Kirsi Nord-Sarkola 

 

  Kirsi Nord-Sarkola paikalla. 

 

[0:15:05] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Sitten Pajasmaa Mika. 

 

[0:15:07] Valtuutettu Mika Pajasmaa 

 

  Pajasmaa Mika paikalla. 

 

[0:15:10] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Peltola Marko. 

 

[0:15:12] Valtuutettu Marko Peltola 



 

  Peltola Marko on paikalla. 

 

[0:15:15] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Piirainen Heli. 

 

[0:15:18] Valtuutettu Heli Piirainen 

 

  Piirainen Heli täällä. 

 

[0:15:21] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Pulkkinen Mervi. 

 

[0:15:23] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 

 

  Pulkkinen Mervi paikalla. 

 

[0:15:27] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 



  Puomila Janita. 

 

[0:15:30] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Puomila Janita on paikalla. 

 

[0:15:32] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Rajala Sami. 

 

[0:15:35] Valtuutettu Sami Rajala 

 

  Rajalan Sami täällä paikalla myös. 

 

[0:15:38] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Rantala Harri. 

 

[0:15:40] Valtuutettu Harri Rantala 

 

  Rantala Harri on paikalla. 



 

[0:15:44] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Roininen Saija. 

 

[0:15:46] Valtuutettu Saija Roininen 

 

  Saija Roininen on paikalla. 

 

[0:15:49] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Rupponen Mika. 

  Oliko Mika Rupponen paikalla? Tai oliko varajäsentä hänen tilalla? 

 

 

[0:16:03] Varavaltuutettu Inka Loppi 

 

Rupponen Mika oli käsittääkseni ilmoittanut esteestä ja Loppi piti olla hänen tilallaan, mutta 

katsotaan, ilmestyykö Heinonen paikalle, vai mitä tapahtuu, huudellaanko seuraavaa varaa sitten 

mukaan. 

 

[0:16:16] Valtuutettu Saija Roininen 



Ja Tammiston Timon pitäisi olla siellä linjoilla myös. 

 

[0:16:23] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Selvä.  

 

[0:16:24] Varavaltuutettu Timo Tammisto 

 

  Olen linjoilla sitten valmiina. 

 

[0:16:30] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Sitten Rytkönen Jouko. 

 

[0:16:32] Valtuutettu Jouko Rytkönen 

 

  Rytkönen Jouko paikalla. 

 

[0:16:36] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Rämö Harri. 



 

[0:16:37] Valtuutettu Harri Rämö 

 

  Rämön Harri linjoilla. 

 

[0:16:41] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Saari Jukka. 

 

[0:16:43] Valtuutettu Jukka Saari 

 

  Jukka Saari paikalla. 

 

[0:16:46] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Salonen Jouni. 

 

[0:16:48] Valtuutettu Jouni Salonen 

 

  Salosen Jouni on paikalla kokoustamassa. 

 



[0:16:53] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Saramies Jaana. 

  Tai oliko varajäsentä hänellä paikalla? 

 

[0:17:14] Valtuutettu Saija Roininen 

 

  Antti Orava on Hilun paikalla kokouksessa. 

 

[0:17:20] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Olikos Antti Orava paikalla? 

 

[0:17:17] Varavaltuutettu Antti Orava 

 

  (-) ei toimi nyt tämä minun puhelin, mutta täällä ollaan (-). 

 

 

[0:17:34] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Joo, selvä. Sitten Setälä Mika. 



 

[0:17:38] Valtuutettu Mika Setälä 

 

  Setälä Mika paikalla. 

 

[0:17:42] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Toivonen Maija. 

 

[0:17:46] Valtuutettu Maija Toivonen 

 

  Toivonen Maija paikalla. 

 

[0:17:49] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Toivonen-Perttunen Tuija. 

 

[0:17:51] Valtuutettu Tuija Toivonen-Perttunen 

 

  Toivonen-Perttunen Tuija paikalla. 

 



[0:17:54] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Turja Sauli. 

 

[0:17:57] Valtuutettu Sauli Turja 

 

  Sauli Turja paikalla. 

 

[0:18:00] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Vaittinen Jouni. 

 

[0:18:02] Valtuutettu Jouni Vaittinen 

 

  Vaittinen Jouni paikalla. 

 

[0:18:04] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Vaittinen Kirsi. 

 

[0:18:06] Valtuutettu Kirsi Vaittinen 



 

  Vaittinen Kirsi täällä paikalla. 

 

[0:18:09] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja oliko Heinonen Hilkka päässyt linjoille?  

  Oliko jollakulla tietoa näistä, tuota, Hilkan aikatauluista tai esteistä? 

 

[0:18:29] Valtuutettu Saija Roininen 

 

  Kokeilin saada Hilkkaa kiinni, hän ei vastannut puhelimeen. Kokeilen kohta uudestaan. 

 

[0:18:43] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Elikkä täällä olisi sitten vielä kaksi varajäsentä, elikkä Loppi Inka ja Tammisto Timo. Eli jos Hilkka 

Heinosta ei saada kiinni, niin Inka Loppi olisi hänen tilalla ja Tammisto Timo Mika Rupposen tilalla. 

 

[0:19:02] Varavaltuutettu Inka Loppi 

  

  Paikalla ollaan. 

 

[0:19:07] Varavaltuutettu Timo Tammisto 



 

  Paikalla ollaan täällä Sotkiallakin, Tammisto. 

 

[0:19:30] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Eli todettaneen, että kokouksessa on paikalla 33 valtuutettua ja 2 varavaltuutettua. Ja, tuota, 

valtuuston kokous 17.3.2021 on kutsuttu koolle Akaan kaupungin hallintosäännön 93. pykälän ja 

valtuuston 14.6.2017 pykälän 79 ja 13.11.2019 pykälän 70 tekemien päätösten mukaisesti, joten 

valtuusto toteaa, että valtuutetut on nimenhuudolla todettu ja kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

Oliko Maijalla vielä? 

 

[0:20:15] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Joo, elikkä varajäseniä oli viisi yhteensä. 

 

[0:20:21] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Anteeksi, nyt minulla meni ohitse. 

 

[0:20:23] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja sitten vielä tämä viranhaltijoiden nimenhuuto olisi tässä vielä. 

 



[0:20:29] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Joo. Käy läpi vain vielä, niin, heidät myös. Kiitos. 

 

[0:20:33] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Joo. Eli Peltola Antti. 

 

[0:20:37] Kaupunginjohtaja Antti Peltola 

 

  Peltolan Antti paikalla. Hyvää iltaa kaikille. 

 

[0:20:42] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Sieppi Maija paikalla. Sitten täällä on Kivistö Tapio ja Loppi Inka jo merkattu.  

  Sitten on Carney Tearra. 

 

[0:20:55] Nuorisovaltuutettu Tearra Carney 

 

  Paikalla ollaan. 

 



[0:20:57] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Anttila Elina. 

 

[0:21:00] Perusturvajohtaja Elina Anttila 

 

  Elina Anttila on paikalla. 

 

[0:21:02] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Jokinen Jari. 

 

[0:21:05] Va. kaupunkikehitysjohtaja Jari Jokinen 

 

  Jari Jokinen on paikalla. 

 

[0:21:07] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Jämsén Virve. 

 

[0:21:11] Vs. sivistysjohtaja Virve Jämsén  



 

  Virve Jämsén paikalla. 

 

[0:21:13] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Koota Jaana. 

 

[0:21:15] Tekninen johtaja Jaana Koota 

 

  Jaana Koota paikalla. 

 

[0:21:18] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Mäkinen Asko. 

 

[0:21:21] Tietohallintopäällikkö Asko Mäkinen 

 

  Mäkinen Asko paikalla. 

 

[0:21:24] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 



  Sitten Puhka-Susi Mari. 

 

[0:21:28] Talousjohtaja Mari Puhka-Susi 

 

  Mari Puhka-Susi on paikalla. 

 

[0:21:31] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Selkämaa Kati. 

 

[0:21:35] Hallintosihteeri Kati Selkämaa 

 

  (Selkämaa) paikalla. 

 

[0:21:37] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Ja Sinivuori Briitta-Liisa on ilmoittanut esteestä. 

 

[0:21:57] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

No niin. Eli nyt voidaan todeta vielä uudestaan, elikkä menee oikein. Eli paikalla on 30 valtuutettua ja 

5 varavaltuutettua, ja valtuusto on läsnäolijat nimenhuudolla todennut ja kokous on sitä myöten 



laillinen ja päätösvaltainen. Ja tosiaan, (-) [0:22:23] on kutsuttu kokoukseen koolle. Todetaan se ja 

mennään pykälään 10: pöytäkirjantarkastajien vaali ja tarkastusajankohdan määrääminen. 

Ja täällä on ehdotuksena, että valtuusto valitsee pöytäkirjan tarkastajiksi Sami Rajalan ja Harri 

Rantalan, jotka tarvittaessa toimivat ääntenlaskijoina, sekä määrää pöytäkirjan tarkastettavaksi 

maanantaihin 22.3.2021 kello 15 mennessä Akaan kaupungintalolla. Tarkastettu pöytäkirja pidetään 

yleisesti nähtävillä viimeistään keskiviikkona 24.3.2021 Akaan kaupungin kotisivulla internetissä.  

Sopiiko Rajalalle ja Rantalalle tämä? 

 

[0:23:22] Valtuutettu Harri Rantala 

 

  Rantalalle varsin sopii. 

 

[0:23:25] Valtuutettu Sami Rajala 

 

  Rajalalle sopii myös. 

 

[0:23:30] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Ja en näe muita puheenvuoropyyntöjä, joten todetaan, että pöytäkirjan tarkastajina toimii Sami 

Rajala ja Harri Rantala. Pykälä 10 on päätetty, ja mennään pykälään 11: kaupunkikehitysjohtajan 

viran (vakanssinumero 1152001) täyttäminen / virkavaali. Ja tuossa viideltä pääsimmekin 

haastattelemaan näitä kolmea, tuota, ehdokasta, jotka olivat tuo valintaryhmä laittaneet noihin 

soveltuvuustesteihin, ja heidät on nyt sitten tuossa tunti sitten haastateltu. Ja, tuota, lähdetään 

oikeaan pykälään kohtaan, niin meillä oli tosiaan haastateltavana siellä Lasse Silván, Tommi 

Henriksson ja Jari Jokinen. 



Ja tosiaan, kaupunginhallituksen ehdotuksena on, että kaupunginhallitus esittää valtuustolle, että se 

päättää valita kaupunkikehitysjohtajan suorittamalla kaupunkikehitysjohtajan virkavaalin. Virassa 

noudatetaan kuuden kuukauden koeaikaa. Valitun on ennen viran vastaanottamista ja vaalin 

vahvistamista esitettävä hyväksyttävä lääkärintodistus terveydentilastaan. Ja avaan asiasta 

keskustelun, ja siellä on ensimmäisenä puheenvuoropyyntö: Leinonen Jaakko. Ole hyvä. 

 

[0:25:35] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Kiitos, arvon valtuutetut tästä tärkeästä kokouksesta taas, olette saapuneet 

tänne. Tuota, minä esitän seuraavaa, laitan sen sinne chattiin nyt saman tien tästä, että esitän, että 

valtuusto valitsee kaupunkikehitysjohtajan virkaan Jari Jokisen. Virassa noudatetaan kuuden 

kuukauden koeaikaa. Valitun on ennen viran vastaanottamista ja vaalin vahvistamista esitettävä 

hyväksyttävä lääkärintodistus terveydentilastaan.  

Sitten seuraa lyhyet perustelut. Meillä on Akaassa asuva henkilö, joka on osoittanut kykynsä ja 

kyvykkyytensä kaupunkikehityksen toimialalla, ja tuota, sitten ne, jotka ovat tutustuneet ns. 

soveltuvuusarviointiin, niin voidaan todeta, että Jari Jokinen on erittäin soveltuva Akaan kaupungin 

kehitysjohtajan tehtävään. Ei minulla muuta. Kiitos. 

 

[0:26:40] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Sitten siellä on puheenvuoropyyntö. Piirainen Heli, ole hyvä. 

 

[0:26:46] Valtuutettu Heli Piirainen 

  

  Kiitos, puheenjohtaja. Odotas, minun täytyy varmaan laittaa tuo toinen laite mykäksi. 



Tuota, meillä on täällä iso joukko tuota väkeä, jotka olivat tuolla valintatyöryhmässä näitä meidän 

kandidaatteja ja hakijoita haastattelemassa ja soveltuvuusarviointeihin lähettämässä. Siitä huolimatta 

meillä ei ole valintatyöryhmältä esitystä, eikä ole kaupunginhallitukseltakaan, joten toivoisin, että - 

 

(Puheenjohtajan välihuuto.) [0:27:24] 

 

Laitettu. Ajattelin, että kestäisi tämän hyvin lyhykäisen puheenvuoron. 

Eli olisin toivonut kommentteja tai olisin halunnut tiedustella tuolta valintatyöryhmältä ja sitten 

kaupunginhallitukselta vähän taustoja siihen, että minkä takia meille valtuustolle ei sen kummemmin 

ole mitään näistä loppukandidaateista nostettu ylitse muiden. Eli minkä takia valintatyöryhmä ei 

päätynyt esittämään ketään? Eikä niin myöskään kaupunginhallitus. 

 

[0:28:14] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Ja siellä on puheenvuoropyyntö. Kaupunginhallituksen puheenjohtaja Harri Rämö, ole hyvä. 

 

[0:28:20] Valtuutettu Harri Rämö 

 

Joo, kiitos, puheenjohtaja ja muut läsnäolijat. Se on kyllä ollut Akaassa, tuota noin, ihan tällainen 

käytäntö, että silloin, kun toimialajohtajia valitaan, kaupunginjohtaja valitaan, niin se on ollut 

lähtökohta, että hallitus esittää valtuustolle, että valtuusto suorittaa virkavaalin. Että tämä on se syy, 

että miksi ei se ole – näin on toimittu, sen voi tarkistaa pöytäkirjoista kaikkien osalta, mutta näin on 

toimittu aina. Voi olla jokin poikkeus, mutta kuitenkin, tämä on se lähtökohta, vanha perinne. Ja 

minun mielestä se on ihan hyvä tapa; valtuustohan tässä tekee sen valinnan, ja jokainen valtuutettu 

tekee tykönään sen virkavaalin. Ei muuta. 



 

[0:29:11] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Sitten on kommentti. Piirainen, ole hyvä. 

 

[0:29:17] Valtuutettu Heli Piirainen 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Tarkoitus ei ollut kritisoida, vaan ihan oikeasti kysyä niitä taustajuttuja, ja 

kaupunginhallituksen puheenjohtaja Rämö tuossa juuri kertoi perustelut. Mitäs, tuota, olisi hyvä 

kuulla myös sitten valintatyöryhmän näkemyksen tähän. Eli tavallaan, miksi valintatyöryhmä ei ole 

sitten päätynyt esittämään, vai liittyykö siihenkin tällainen sama perustelu, kuin mitä 

kaupunginhallituksen puheenjohtaja sanoi. Eli tämä perinne. 

 

[0:29:53] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Katsotaan, siellä tulee puheenvuoropyyntöjä, niin otetaan järjestyksessä. Peltola Marko, ole hyvä. 

 

[0:30:00] Valtuutettu Marko Peltola 

 

  Eli esitän Jaakko Leinosen esitystä, eli kannatan Jaakko Leinosen esitystä. 

 

[0:30:09] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 



  Kiitos. Kyseessä on henkilövaali, niin ei välttämättä vaadi kannatusta, mutta kirjataan.  

Ja sitten puheenvuoropyyntö: Kallioinen Saila, ole hyvä. 

 

[0:30:19] Valtuutettu Saila Kallioinen 

 

Joo, kiitos, puheenjohtaja. Hyvät valtuutetut, muut läsnäolijat. Tosiaan, olin valintatyöryhmässä 

puheenjohtajana, ja tuota, juuri näin niin kuin Harri Rämö totesi, niin meillä tosiaan on ollut se 

perinne, että ei ole sitä varsinaista ehdotusta tehty, ei hallitukselle, eikä myöskään sitten hallitus 

valtuustolle. Että tämä siellä oli taustalla, eli me hoidimme sen prosessin siitä, että käytiin 

hakemukset läpi ja suoritettiin haastattelut ja valittiin soveltuvuusarviointiin sitten nämä ehdokkaat. 

Ja tällä tavalla on toimittu aikaisemminkin, niin tällä tavalla haluttiin toimia nyt tässäkin 

toimialajohtajavalinnassa. Ei muuta. 

 

[0:31:08] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Ja sitten oli vielä puheenvuoropyyntö: kaupunginhallituksen puheenjohtaja Harri Rämö, ole 

hyvä. 

 

[0:31:16] Valtuutettu Harri Rämö 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Ihan vaan Helille, että en, Heli, tulkinnut ollenkaan, että se oli jotain ilkeyttä. 

Se oli ihan asiallinen kysymys. Ja pyysin puheenvuoropyynnön, etten täältä huutele. Mutta ei, Mervi, 

se oli ihan asiallinen - Mervi, kun Heli, anteeksi, te olette niin saman näköisiä. Eli, Piiraisen Helille: en 

kokenut, että se oli millään muotoa – se oli ihan asiallinen, se kysymys. Ei muuta. 

 



[0:31:44] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Sitten on puheenvuoropyyntö. Hannu Järvinen, ole hyvä. 

 

[0:31:52] Valtuutettu Hannu Järvinen 

 

Kiitoksia, arvon puheenjohtaja. Hyvät valtuutetut ja kanssaseuraajat. Olen tätä, hallitushan on tämän 

virkavaalin täällä esittänyt, mutta tuota, kun näköjään Leinonen esitti sinne nimetyn jo, niin tuota, 

minä esitän valinnaksi Lasse Silvánia. Koska meillä on tuo Akaa Point ollut, ja sinne on syydetty 

rahaa, rahaa jonkin verran, suhteellisen paljon, ja tuota, siellä ei oikein tapahtunut mitään, niin 

ajattelin, että nyt tarvitaan uutta energiaa, energiaa siihenkin satsaukseen. Sen takia käännyn tämän 

Lasse Silvánin puoleen. Hänellä on pitkä työkokemus, pitkä, suuri työkokemus ja hyvät verkostot, 

tuossa haastattelussa ilmeni. Tähän vielä, tähän Akaa Pointiin, että puukeskus sinne on tulossa. Siinä 

saamme kiittää silloista liikenneministeriä Sanna Marinia, joka ennenaikaisti sinne rahan tuloa, ja sitä 

alettiin rakentaa. Kaupungin puolestahan siellä ei oikeastaan nyt ole tapahtunut vielä mitään, elikkä 

nyt tähän oikeastaan panosta, ja siksi niin kuin tämä Lasse Silván näyttäisi olevan hyvä vaihtoehto 

kokemuksen perusteella. Kiitos. 

 

[0:33:23] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Sitten siellä on puheenvuoropyyntö. Rajala Sami, ole hyvä. 

 

[0:33:30] Valtuutettu Sami Rajala 

 



Kiitos, puheenjohtaja. Arvon valtuutetut ja striimin seuraajat. Itse sain kunnian olla tuossa 

valintatyöryhmässä mukana ja olen samaa mieltä kuin Jaakko Leinonen, tuossa myös 

valintaryhmässä toimineena, että Jokisen Jari mielestäni olisi oikea henkilö tähän 

kaupunkikehitysjohtajan tehtävään, ja Akaa Pointin ansioita nyt ehkä tässä ei tarvitse lähteä 

purkamaan, mutta sen sijaan voidaan katsoa sitä näyttöä, miten aktiivisesti Jari on toiminut tuossa 

entisessä toimessaan elinkeinopäällikkönä, plus että erittäin vakuuttavasti on esittänyt myös, olen 

hallituksen edustajana elinvoimalautakunnassa, asiat siellä lautakunnan esittelijänä nyt tässä 

väliaikaista kaupunkikehitysjohtajan tehtävää hoitaessaan, ja kyllä itse uskon ainakin, että meillä Jari 

paikallisena toimijana olisi ehdottomasti paras valinta tähän ja tulen häntä myös kannattamaan, jos 

tässä vaaliin asti mennään. Oikeastaan, ei tässä sen enempää. Ja Akaa Point lähtee ihan varmasti 

liikkeelle. Kun puuterminaali sinne tuossa kesän korvilla tulee, niin uskon, että sinne sijoittuu myös 

lukuisia eri yrityksiä. Kiitos. 

 

[0:34:57] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Ja sitten Pajasmaa Mikan puheenvuoro, ole hyvä. 

 

[0:35:02] Valtuutettu Mika Pajasmaa 

 

Joo, täältä näin, Jarin tuntien, ja tässä kun on tehty tätä yhdessä, tätä työtä elinvoimalautakunnan 

jäsenenä, niin uskon, että me kaikki elinvoimalautakunnan jäsenet varmaan olemme häneen hyvin 

tyytyväisiä, ja mielellään nähtäisiin hänet siinä kaupunkikehitysjohtajana. Tämä on, tämä yhteistyö 

Jarin ja entisen kaupunkikehitysjohtajan kanssa, todella hyvää, meillä oli tosi hyviä kokouksia. 

Pikkuinen huumorinpoikanen ainakin siellä pilkahti silloin tällöin. Jari on hyvin helppo lähestyttävä, 

hän osaa neuvotella, ja kyllä minusta olisi kamalaa, jos me emme häntä ottaisi. Tämä on ihan minun 

mielipide. 

 



[0:35:45] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Ja sitten puheenvuoropyyntö. Leinonen Jaakko, ole hyvä. 

 

[0:35:49] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Arvon valtuutetut, hyvät striimin seuraajat. Vaadin suljettua lippuäänestystä 

virkavaalin suorittamiseksi.  

 

[0:36:04] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Ja sitten on puheenvuoropyyntö. Saila Kallioinen, ole hyvä. 

 

[0:36:12] Valtuutettu Saila Kallioinen 

 

Joo, kiitos puheenjohtaja. Hyvät valtuutetut, muut läsnäolijat. Tosiaan, nämä kehittämistoimet 

kaikkinensa aina, niin nämähän ovat pitkäjänteisen työn tulosta. Että sitten jossain vaiheessa niitä 

hedelmiäkin kerätään. Että Akaa Pointikin varmaan tästä sitten lähtee etenemään, kun siellä on sitä 

pohjaa tehty. Nämä ovat aina, henkilövalinnat tietysti, niitä voi tarkastella monelta kantilta, mutta, 

tuota, kyllä minun oma valinta on kanssa Jari Jokinen. Tässä on tehty, Jari on ollut elinvoimassa 

tosiaan pitkän aikaa, tehnyt meillä elinkeinopäällikön tehtäviä ihan menestyksekkäästi ja nyt hoitanut 

tätä kaupunkikehitysjohtajan pestiä tässä sitten tämän aikaa, ja, tuota, olen kokenut työn kyllä 

hyväksi, ja hän on motivoitunut ja yrittää kovasti Akaata viedä eteenpäin hyvällä tiimillä. Ei muuta, 

kiitos. 

 



[0:37:14] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitoksia. Sitten vielä puheenvuoropyyntö. Leinonen Jaakko, ole hyvä. 

 

[0:37:21] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

Kiitos, puheenjohtaja. Tästä, tuota, ei pitäisi muistella tietenkään aina kaikkia mitään vanhoja juttuja. 

Itse sain olla kanssa tässä Akaan elinkeinotoimessa aikanaan töissä, ja silloin pistettiin Akaan Yritys-

Konhoa nimellä, nykyistä Akaa Pointia, vahvasti liikkeelle. Eli nämä ovat tällaisia vuosikymmenten, 

ellei jopa kolmenkymmenen vuosikymmenen hankkeita tässä. Tekijät vaihtuvat, mutta kyllä tähän 

väliin; meillä on oman kaupungin mies hakemassa johtavaksi viranhaltijaksi ja sitoutunut tänne, ja 

ollaan kuultu Jarin motivaatiotekijät, niin toivon, että valtuutetut harkitsevat tätä, ja, tuota, ei muuta 

kuin. Ei minulla muuta, lähdetään äänestelemään vain, niin päästään joskus nukkumaankin tänään. 

 

[0:38:12] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos, ja sitten puheenvuoropyyntö: Kuusisto Kati, ole hyvä. 

 

[0:38:18] Valtuutettu Kati Kuusisto 

 

Kiitos, puheenjohtaja, muut valtuutetut ja paikalla olijat. Olin Vihreiden edustajana tässä 

valintatyöryhmässä, ja haluan tässä vielä tuoda esille, että näiden soveltuvuusarvioiden mukaan myös 

Jari Jokinen oli suvereenisti paras hakija, ja myös tehtyjen haastattelujen pohjalta, joiden kesto oli 

kuitenkin noin tunnin verran jokaisen henkilön osalta. Niin Jari tässä oli kyllä, osoittautui, tai nousi 

edukseen. Joten myös kannatan Jari Jokisen valintaa tähän virkaan. 

 



[0:39:00] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Mutta meillä on tehty siellä esitys suljetusta vaalista, joten toimimme niin, että menemme 

äänestämään suljetun vaalin Akaanporttiin eli nykyiselle kaupungintalolle Sirkesalontielle, ja otamme 

tähän kohtaan kokouksen keskeytyksen seuraavat 30 minuuttia. Siirrymme kaikki Akaanporttiin ja 

siellä pidämme sitten täältä Teamsin kautta nimenhuudon ensin alkuun, että kaikki ovat paikalla, ja 

sen jälkeen lähdemme suorittamaan suljettua vaalia aakkosjärjestyksessä siellä paikan päällä.  

Mutta siellä on vielä puheenvuoropyyntö, Rajala Sami, joten ole hyvä. 

 

[0:39:58] Valtuutettu Sami Rajala 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Toimin tässä pöytäkirjantarkastajana ja äänenlaskijana, niin tulenko suoraan 

sisään sinne kaupungintalon tiloihin valmistautumaan tähän lasku-urakkaan, vai miten tässä pitäisi 

pöytäkirjantarkastajan toimia? 

 

[0:40:18] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Maija Sieppi, ole hyvä. 

 

[0:40:19] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Joo, kyllä juurikin näin, eli pöytäkirjantarkastajat voisivat tulla suoraan tänne sisälle sitten, ja muut 

odottavat siinä ABC:n puoleisella pihalla omaa äänestysvuoroaan sitten. 

 



[0:40:35] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kyllä, ja tosiaan ulkona odotetaan ja jonotetaan ja ulkopuolella saadaan nämä äänestyslipukkeet. 

Mennään sisään Akaanporttiin; vasemmalla on huone, jossa pääsee äänestämään, ja aulaan 

palautetaan sitten tämä äänestyslipuke sinne laatikkoon, se on selkeästi nähtävillä. Ja sitten 

poistutaan vastakkaisesta ovesta eli ns. takaovesta ulos ja sitten palataan autoihin Teamsin äärelle. 

Tosiaan, odotetaan kaikki siellä Akaanportissa niin kauan, että tämä asia on saatu käsiteltyä, jonka 

jälkeen pidämme taas siirtymätauon. 

 Mutta vielä puheenvuoropyyntö. Jukka Saari, ole hyvä. 

 

[0:41:33] Valtuutettu Jukka Saari 

 

Puheenjohtaja, jännittää tällainen tilanne, kun tämä on hyvin erikoinen tilanne, niin haluan varmistaa. 

Onko siellä sisällä sitten mahdollisuus kirjoittaa äänestyslippuun, ettei sitä tarvitse ulkona yrittää 

tehdä? Ihan tällainen kokoustekninen asia vain. 

 

[0:41:57] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kyllä, elikkä kun sisään menette äänestyslipun kanssa, niin vasemmalla ovesta on pieni huone, jossa 

pääsee itse lapun täyttämään ja äänestämään. Siellä on käsidesit ja kynät paikan päällä, niin – 

(Välihuuto.) [0:42:12]  

siitä ei tarvitse murehtia. Ja sitten tosiaan palautetaan siihen aulassa olevaan suljettuun laatikkoon 

tämä äänestyslipuke ja poistutaan vastakkaisesta ovesta ulos. 

Ja sitten vielä puheenvuoropyyntö: Harri Rämö, ole hyvä. 

 



[0:42:38] Valtuutettu Harri Rämö 

 

Puheenjohtaja, kiitos. Hei, ihan kysyn, että kirjoitetaanko siihen äänestyslippuun nimi vai numero, 

kun jossakin oli sellaistakin ohjeistusta, että kirjoitettaisiin numero, niin kumpaa siihen nyt sitten 

kirjoitetaan, nimi vai numero, vai onko molemmat ok? Ei muuta. Vähän jännittää niin kuin Jukkaakin.  

 

[0:42:58] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitoksia. Eli tosiaan, aikaisemman infon mukaan oli merkitty, että merkattaisiin numero, mutta tämä 

ei pidä paikkaansa, vaan kirjoitetaan nimi, elikkä, tuota, tässä vaalissa kirjoitetaan virkaa hakeneiden 

nimi, ja kaikkia virkaa hakeneita voi äänestää. Eli laitetaan nimi siihen lappuun. 

Oliko muita kysymyksiä? Kyllä tämä vähän puheenjohtajaakin jännittää, sanotaan näin. 

Vaittinen Kirsi, ole hyvä. 

 

[0:43:44] Valtuutettu Kirsi Vaittinen 

 

Sen verran vielä kysyn, että mitäs jos menee tasan? Jäämmekö odottamaan ääntenlaskua sinne 

paikalle, ja ettei taas tulla kotiin, jos kaksi ehdokasta saakin saman äänimäärän. 

 

[0:44:00] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Elikkä tuota, jos äänet menevät tasan, niin silloin arpa ratkaisee. Henkilövaalissa arpa ratkaisee, ja 

jos valitaan varahenkilöitä, niin heistä käydään oma äänestys, ja tämä kaikki, tämä loppupykälä 



suoritetaan siellä Akaanportissa. Sen takia on tärkeää, että on myös ne laitteet mukana tähän 

Teamsiin, että pystytte sitten seuraamaan tilannetta jne.  

Onko siellä, Kivistön Tapiolla näyttäisi olevan käsi pystyssä, niin oliko kysyttävää vielä tästä? 

 

[0:44:45] Varavaltuutettu Tapio Kivistö 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Juuri halusin varmistaa sen, että laitteen kautta todetaan se läsnäolo siellä. 

Niin mainitsit juuri viimeisessä puheenvuorossasi siitä. Kiitos. 

 

[0:45:01] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Tosiaan, paikan päällä laitteen kautta todetaan nimenhuuto, kun kokoustauko on päättynyt, ja 

sitten tämän jälkeen lähdetään äänestämään, ja täältä Teamsin kautta tulee sitten se äänestysvuoro. 

Että kannattaa pitää se laite mukana, niin ollaan koko ajan sitten linjoilla.  

Mutta jos ei ole enempää kysyttävää äänestyksestä, niin otamme tähän väliin noin 30 minuutin tauon, 

elikkä jatkamme 19:10 äänestyksellä – tai suljetulla vaalilla, anteeksi, tuolla Akaanportissa. Ja 

muistetaan turvavälit ja maskit. Kokoustauko alkaa. Kiitoksia. 

 

[1:17:23] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Kello on 10 yli 7, eli 19:10, ja aloitetaan kokous tauon jälkeen nimenhuudolla. Ja Siepin Maija, 

ole hyvä. 

 

[1:17:44] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 



 

  No niin. Elikkä Ahonen Jukka. 

 

[1:17:48] Valtuutettu Jukka Ahonen 

 

  Ahonen Jukka paikalla. 

 

[1:17:52] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Bister Salla. 

 

[1:17:53] Valtuutettu Salla Bister 

 

  Bister Salla paikalla. 

 

[1:17:56] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Einola-Virtanen Heli. 

 

[1:17:59] Valtuutettu Heli Einola-Virtanen 

 



  Einola-Virtanen Heli paikalla. 

 

[1:18:03] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Humaloja Matti. 

Humaloja Matti oliko paikalla? 

 

[1:18:18] Valtuutettu Matti Humaloja 

 

  Humaloja Matti on paikalla. 

 

[1:18:21] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Selvä. Ja Joronen Hanni. 

 

[1:18:27] Valtuutettu Hanni Joronen 

 

  Paikalla. 

 

[1:18:30] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 



  Järvinen Hannu. 

 

[1:18:32] Valtuutettu Hannu Järvinen 

 

  Hannu Järvinen on täällä paikalla, ulkosalla. 

 

[1:18:36] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Kallioinen Saila. 

 

[1:18:39] Valtuutettu Saila Kallioinen 

 

  Kallioinen Saila paikalla. 

 

[1:18:43] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Knuutila Heikki. 

 

[1:18:45] Valtuutettu Heikki Knuutila 

 

  Paikalla. 



 

[1:18:47] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Kuusisto Kati. 

  Eli Kuusisto Kati onko paikalla? 

 

[1:18:49] Valtuutettu Kati Kuusisto  

 

  Kati Kuusisto paikalla.  

 

[1:18:52] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Leinonen Jaakko. 

 

[1:18:56] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

  Jaakko Leinonen paikalla. 

 

[1:19:00] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Liehu Vesa. 



 

[1:19:03] Valtuutettu Vesa Liehu 

 

  Vesa Liehu paikalla. 

 

[1:19:07] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Nord-Sarkola Kirsi. 

 

[1:19:11] Valtuutettu Kirsi Nord-Sarkola 

 

  Nord-Sarkola Kirsi paikalla. 

 

[1:19:14] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Pajasmaa Mika. 

 

[1:19:16] Valtuutettu Mika Pajasmaa 

 

  Pajasmaa Mika paikalla. 

 



[1:19:19] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Peltola Marko. 

 

[1:19:20] Valtuutettu Marko Peltola 

 

  Peltola Marko paikalla. 

 

[1:19:23] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Piirainen Heli. 

 

[1:19:27] Valtuutettu Heli Piirainen 

 

  Piirainen Heli paikalla. 

 

[1:19:30] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Pulkkinen Mervi. 

 

[1:19:33] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 



 

  Pulkkinen Mervi paikalla. 

 

[1:19:36] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Puomila Janita. 

 

[1:19:39] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Puomila Janita on paikalla. 

 

[1:19:42] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Rantala Harri. 

 

[1:19:44] Valtuutettu Harri Rantala 

 

  Rantala Harri on paikalla. 

 

[1:19:47] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

  



  Rajala Sami. 

 

[1:19:49] Valtuutettu Sami Rajala 

 

  Rajalan Sami on suorastaan pääkallonpaikalla täällä. 

 

[1:19:59] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Roininen Saija. 

 

[1:20:08] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Laittakaahan mikrofoneja kiinni, jotta ei kiertäisi niin kauheasti. 

 

[1:20:15] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Oliko Roininen Saija paikalla? 

 

[1:20:19] Valtuutettu Saija Roininen 

 

  Kyllä, Saija Roininen on paikalla. 



 

[1:20:23] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Rytkönen Jouko. 

 

[1:20:25] Valtuutettu Jouko Rytkönen 

 

  Jouko Rytkönen on paikalla. 

 

[1:20:29] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Rämö Harri. 

 

[1:20:31] Valtuutettu Harri Rämö 

 

  Rämön Harri paikalla. 

 

[1:20:34] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Saari Jukka. 

 



[1:20:37] Valtuutettu Jukka Saari 

 

  Hetkinen, kuva vielä. No niin, Saari Jukka paikalla. 

 

[1:20:44] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Salonen Jouni. 

 

[1:20:46] Valtuutettu Jouni Salonen 

 

  Salosen Jouni paikalla. 

 

[1:20:50] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Setälä Mika. 

 

[1:20:53] Valtuutettu Mika Setälä 

 

  Setälä Mika paikalla. 

 

[1:20:56] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 



 

  Toivonen Maija. 

 

[1:20:59] Valtuutettu Maija Toivonen 

 

   Toivonen Maija paikalla. 

 

[1:21:02] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Toivonen-Perttunen Tuija. 

 

[1:21:04] Valtuutettu Tuija Toivonen-Perttunen 

 

  Toivonen-Perttunen Tuija paikalla. 

 

[1:21:07] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Turja Sauli. 

 

[1:21:10] Valtuutettu Sauli Turja 

 



  Sauli Turja paikalla. 

 

[1:21:12] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Vaittinen Jouni. 

 

[1:21:14] Valtuutettu Jouni Vaittinen 

 

  Jouni Vaittinen paikalla. 

 

[1:21:17] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Vaittinen Kirsi. 

 

[1:21:19] Valtuutettu Kirsi Vaittinen 

 

  Vaittinen Kirsi paikalla. 

 

[1:21:22] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Ja sitten varajäsenet. Kivistö Tapio. 



 

[1:21:27] Varavaltuutettu Tapio Kivistö 

 

  Kivistö Tapio paikalla. 

 

[1:21:31] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Vikman Anttijussi. 

 

[1:21:33] Varavaltuutettu Anttijussi Vikman 

 

  Vikman Anttijussi paikalla. 

 

[1:21:37] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Orava Antti. 

 

[1:21:40] Varavaltuutettu Antti Orava 

 

  Orava Antti on paikalla myös. 

 



[1:21:42] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Loppi Inka. 

 

[1:21:45] Varavaltuutettu Inka Loppi 

 

  Inka Loppi on paikalla 

 

[1:21:48] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja Tammisto Timo. 

 

[1:21:52] Varavaltuutettu Timo Tammisto 

 

  Tammisto Timo paikalla. 

 

[1:21:55] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Eli nyt olisi kaikki sitten paikan päällä. Elikkä 30 valtuutettua ja sitten 5 varavaltuutettua. 

 

[1:22:05] Puheenjohtaja Janita Puomila 



 

Eli todetaan, että paikalla Akaanportissa on 30 valtuutettua ja 5 varavaltuutettua, joten olemme 

edelleen laillisia ja päätösvaltaisia. Ja sitten meillä on tässä seuraavaksi vaiheena 

kaupunkikehitysjohtajan virkavaali suljettuna vaalina, ja aloitamme sen. Ole hyvä, Maija. 

 

[1:22:36] Kaupunginjohtaja Antti Peltola 

 

  Puheenjohtaja. 

 

[1:22:37] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Peltolan Antti, ole hyvä. 

 

[1:22:39] Kaupunginjohtaja Antti Peltola 

 

  Pitäisikö todeta viranhaltijat vielä tässä varalta? 

 

[1:22:44] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Viranhaltijat. Voidaan todeta. Pieni hetki. 

 

[1:23:08] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 



  Eli tosiaan, vielä viranhaltijat, jos todetaan tässä.   

  Elikkä Peltola Antti.  

 

[1:23:15] Kaupunginjohtaja Antti Peltola 

 

  Peltola Antti paikalla. 

 

[1:23:18] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Sieppi Maija paikalla. Sitten onko Carney Tearra paikalla siellä? 

 

[1:23:24] Nuorisovaltuutettu Tearra Carney 

 

  Paikalla ollaan. 

 

[1:23:26] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

   

  Sitten Anttila Elina. 

 

[1:23:29] Perusturvajohtaja Elina Anttila 

 



  Elina Anttila on paikalla. 

 

[1:23:31] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Ja Jokinen Jari ei esteellisenä tietenkään osallistu.  

Sitten Jämsén Virve. 

 

[1:23:40] Vs. sivistysjohtaja Virve Jämsén  

 

  Virve Jämsén paikalla. 

 

[1:23:43] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Koota Jaana. 

 

[1:23:45] Tekninen johtaja Jaana Koota 

 

  Jaana Koota paikalla. 

 

[1:23:47] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 



  Mäkinen Asko. 

 

[1:23:50] Tietohallintopäällikkö Asko Mäkinen 

 

  Mäkinen Asko paikalla. 

 

[1:23:52] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Puhka-Susi Mari. 

 

[1:23:55] Talousjohtaja Mari Puhka-Susi 

 

  Mari Puhka-Susi on paikalla. 

 

[1:23:58] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Ja sitten Selkämaa Kati. 

 

[1:24:02] Hallintosihteeri Kati Selkämaa 

 

  Kati Selkämaa on paikalla. 



[1:24:11] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

No niin, eli kaikki viranhaltijatkin ovat paikalla lukuun ottamatta esteellistä Jari Jokista, joka on 

hakijana tässä virkavaalissa. Joten aloitetaan suljettu vaali, ja käyn läpi vielä ohjeistuksen. Eli 

mennään aakkosjärjestyksessä, ja sieltä tullaan etuovesta sisään, täältä löytyy käsidesi ja maski, jos 

ei sellaista jo ole, ja niitä hyödyntämällä sitten tuohon Maijan luo. Hän antaa teille äänestyslipukkeen. 

Mennään tuonne vasemmalla olevaan huoneeseen, jossa voi kirjoittaa nimen siihen lipukkeeseen, 

ketä haluaa tässä vaalissa äänestää, ja sen jälkeen toimitetaan tuo vaalilippu tuonne uurnaan. Ja, 

tuota, sitten poistutaan takaovesta äänestämisen jälkeen.  

Ja aakkosjärjestyksessä mennään, ja Maija, ole hyvä. 

 

[1:26:41] (-) 

  Maijalla ei ole mikki päällä. 

 

[1:29:35] (-) 

  Padeista tarvitsisi ottaa pois nuo äänet silloin, kun astuu sisälle. 

 

[2:03:59] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

No niin, suljettu vaali on suoritettu, ja äänestystulos on seuraava: Silván 19 ääntä, Jokinen 15 ääntä, 

Henriksson yksi ääni. Eli toistan: Jokinen, ei kun Silván 19 ääntä, Jokinen 15 ääntä ja Henriksson yksi 

ääni. Eli todetaan, että valtuusto on päättänyt valita kaupunkikehitysjohtajaksi Lasse Silvánin 

kaupunkikehitysjohtajan virkavaalilla, ja virassa noudatetaan 6 kuukauden koeaikaa. Valitun on 

ennen viran vastaanottamista ja vaalin vahvistamista esitettävä hyväksyttävä lääkärintodistus 

terveydentilastaan. 



Tämän päätöksen jälkeen avaan keskustelun, valitaanko varahenkilö kyseisen vaalituloksen jälkeen. 

 

[2:05:29] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

  Puheenjohtaja. 

 

[2:05:31] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Ole hyvä, Leinonen. 

 

[2:05:39] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

Esitän, että valitaan Jari Jokinen varahenkilöksi sille varalle, että Silván kieltäytyy ottamasta tehtävää 

vastaan. 

 

[2:05:54] Valtuutettu Sami Rajala 

 

  Puheenjohtaja. 

 

[2:05:55] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Rajala, ole hyvä. 



 

[2:05:57] Valtuutettu Sami Rajala 

 

  Kannatan Leinosen esitystä. 

 

[2:06:00] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. En näe muita puheenvuoropyyntöjä, joten tiedustelen – hetkinen. Siellä on 

puheenvuoropyyntö: Jukka Saari, ole hyvä. 

Jukka Saari, ole hyvä. 

 

[2:06:27] Valtuutettu Jukka Saari 

 

Puheenjohtaja, olikin ääni pois. Nyt on ääni ja kuva. Samoin kuin edellinen puhuja, niin kannatan 

Leinosen esitystä. 

 

[2:06:37] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Nyt en näe muita puheenvuoropyyntöjä, joten tiedustelen valtuustolta, voidaanko Jari Jokinen 

valita varahenkilöksi Silvánin, varahenkilöksi, jos hän ei ota paikkaa vastaan. 

 

[2:07:05] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 



Puheenjohtaja, täällä on pieniä, anteeksi, laiteongelmia, mutta tiedustelen, että voidaanko suoraan 

valita varahenkilöksi, kun ei vaalia suorittaessa ole tämä asia ollut esillä. Kysyn siis hallintopäälliköltä. 

 

[2:07:21] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Maija Sieppi, ole hyvä. 

 

[2:07:33] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Joo, hetkinen, kuuluukos minun ääneni. 

  (Puheenjohtajan välihuuto.) [2:07:37] 

Joo, sori, minulla vähän kesti. Eli jos siihen valitaan toinen henkilö varalle, niin siinä pitäisi olla sitten 

se eri vaalitoimitus. 

 

[2:08:03] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 

 

  Puheenjohtaja. 

 

[2:08:08] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Ole hyvä, Pulkkinen. 

 



[2:08:10] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 

 

Kiitos. Pahoittelen, en saa tästä nyt sitten tosiaan pyydettyä puheenvuoroa virallisesti sieltä, mutta 

jos sopii näin, niin esitän, että ei tässä kohtaa valita, koska olemme autoissa, ja olemme tulleet tänne 

äänes- tekemään yhtä äänestystä. Meillä ei ole mitään mahdollisuutta nyt tästä lähteä uudestaan 

äänestämään tutustumatta sitten asiaan tarkemmin ja keskustelematta ryhmän kanssa. 

 

[2:08:45] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Puheenvuoropyyntö: Kati Kuusisto, ole hyvä. 

 

[2:08:52] Valtuutettu Kati Kuusisto 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Olisin tarkastanut, jos meillä on vain yksi henkilö, jota on nyt esitetty, niin 

miten silloin syntyy vaali? Eikö vaalissa aina tarvita vähintään kaksi henkilöä? 

 

[2:09:12] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Hallintopäällikkö Sieppi, ole hyvä. 

 

[2:09:16] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 



No, kyllä se minun käsityksen mukaan on näin, että kun tähän valitaan toinen henkilö varalle, niin 

siinäkin pitäisi olla tällainen vaalitoimitus sitten. 

 

[2:09:26] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

  Puheenjohtaja. 

 

[2:09:33] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Pieni hetki, siellä on puheenvuoropyyntö. Järvinen ensin, sitten Leinonen. 

 

[2:09:40] Valtuutettu Hannu Järvinen 

 

Arvoisa puheenjohtaja, hyvät valtuutetut ja kanssaolijat. Olen Pulkkisen kanssa samaa mieltä. 

Kannatan Pulkkisen ehdotusta.  

 

[2:09:52] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Sitten oliko puheenvuoropyyntö, Leinonen? 

 

[2:09:57] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 



Kyllä, kiitos, arvon puheenjohtaja ja hyvät kanssavaltuutetut ja kokouksen seuraajat. Totean nyt vain 

siten, että jos on esitetty yhtä henkilöä, ja valtuusto valitsee yksimielisesti, niin voidaan valita ilman 

vaalia. 

 

[2:10:11] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Joo, kyllä, näin on, että jos – 

 

[2:10:13] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

Ja totean nyt, vaikkapa maanantaina Pirkanmaan sairaanhoitopiirin valtuustossa valittiin ylihoitaja 

virkaan ilman virkavaalia, koska ei ollut muita henkilöitä esitetty kuin tämä Mattila. 

 

[2:10:33] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Nyt meillä on sitten esitetty henkilöä varalle – 

  (Välihuuto.) [2:10:40]  

  ja esitetty myös, että ei valita varahenkilöä. Pulkkinen, ole hyvä. 

 

[2:10:52] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 

 

Tämä on haastavaa näiden laitteiden kanssa nyt täällä autossa. Mutta siis, tosiaan, sitä, että, jos se 

esitys tulee nyt, minä alun perin ymmärsin, että Jaakko Leinonen esitti, että äskeisestä olisi suoraan 



valittu Jari Jokinen varalle. Sellaista esitystä en ole mielestäni kuullut, että suoritettaisiin vaali, 

varahenkilön vaali, mutta siitä jo sanoin, että en hyväksy sitä, eli esitän, että emme lähde nyt 

uudestaan tästä äänestämään, vaan meillä täytyy olla mahdollisuus tutustua aineistoon ja keskustella 

ryhmien kanssa tästä asiasta, koska aikaisemmin ei ole tullut esille varahenkilön valinta. Olisin 

toivonut, että siitä olisi jo sitten tuossa kokouksen alkuvaiheessa neuvoteltu, että valitsemme samalla 

varahenkilön. Tämä tuli vähän yllätyksenä tänne autokokouksiin tämä varahenkilön valinta.  

 

[2:12:02] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Sitten siellä on puheenvuoropyyntö. Leinonen, ole hyvä. 

 

[2:12:06] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

Niin, no, puheenjohtaja, nythän se, (-) [2:12:10], siis minusta nyt me varmaan äänestämme siitä, 

että valitsemmeko me varahenkilön, tuo Pulkkisen esitys, että.  

 

[2:12:22] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kyllä se siltä vaikuttaa, koska on esitetty, että valitaan varahenkilöksi Jari Jokinen, ja toinen 

vaihtoehto on ollut, että ei, tuota, valita varahenkilöä. 

 

[2:12:54] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 

 

  Puheenjohtaja. Vaikuttaako chatissa oleva Jari Jokisen ilmoitus? 



 

[2:12:59] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Sitä tässä myös itse pohdin, koska Jari Jokinen ei saisi tällä hetkellä olla tilanteessa vielä paikalla. 

Mutta ymmärtääkseni kuitenkin hänen – tämä on julkinen kokous, ja hän olisi voinut viestin tavoittaa, 

ilmoittaa myös muullakin tavalla, joten ymmärtäisin, että kun Jari Jokinen ei ole käytettävissä 

varahenkilöksi, niin tästä asiasta ei tarvitse äänestää. 

 

[2:13:37] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

  Anteeksi, kuuluuko. Puheenjohtaja, vedän esitykseni pois Jokisen ilmoituksen myötä. 

 

[2:13:46] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Ja puheenvuoropyyntö: Jukka Saari, ole hyvä. 

 

[2:13:50] Valtuutettu Jukka Saari 

 

  Puheenjohtaja, tuohon samaan, niin tietenkin kannatus myös pois, kun itse esityskin meni pois. 

 

[2:14:00] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 



Kiitos. Pitääkö Pulkkinen esityksen ”ei valita varahenkilöä” vai voidaanko tämä hyväksyä itse asiassa 

valtuuston voimin yksimielisesti, että ei valita varahenkilöä? 

En näe pyydettyjä puheenvuoroja, joten todetaan, että valtuusto on päättänyt yksimielisesti, että ei 

varata, valita varahenkilöä Lasse Silvánille. Eli todetaan, että valtuusto on päättänyt valita 

kaupunkikehitysjohtajaksi Lasse Silvánin, ja virassa noudatetaan 6 kuukauden koeaikaa. Valitun on 

ennen viran vastaanottamista ja vaalin vahvistamista esitettävä hyväksyttävä lääkärintodistus 

terveydentilastaan. 

Ja tämä pykälä on suljettu. Pykälä 11. 

Ja jotta voimme palata nätisti taas äänes- tuota, kokoustamaan, niin pidämme tässä kohtaa puolen 

tunnin kokoustauon, jonka aikana valtuutetut siirtyvät kokoustamaan jälleen kotiin sähköisen, 

sähköisten laitteiden ääreen, ja jatketaan kokousta kello 20:40. Kokous on tauolla. Kiitos. 

 

[2:51:30] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Voitaisiin tehdä niin, että jatketaan kokousta ja aloitetaan nimenhuuto ja katsotaan, jos Heikki olisi 

sitten nimenhuudon päätteeksi päässyt jo langoille mukaan, ja jos ei pääse langoille, niin sieltä voisi 

sitten varaa jo herätellä mukaan. Joten otetaan nimenhuuto, ja Maija Sieppi, ole hyvä. 

 

[2:52:00] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  No niin. Elikkä Ahonen Jukka. 

 

[2:52:04] Valtuutettu Jukka Ahonen 

 

  Ahonen Jukka paikalla. 



 

[2:52:07] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Bister Salla. 

 

[2:52:09] Valtuutettu Salla Bister 

 

  Bister Salla paikalla. 

 

[2:52:12] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Einola-Virtanen Heli. 

 

[2:52:15] Valtuutettu Heli Einola-Virtanen 

 

  Einola-Virtanen Heli paikalla. 

 

[2:52:19] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Ja Heinonen Hikka oli poissa. 

Humaloja Matti. 



Humaloja Matti oliko paikalla? 

 

[2:52:23] Valtuutettu Matti Humaloja 

 

  Humaloja Matti on kotona. 

 

[2:52:27] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Joronen Hanni. 

 

[2:52:29] Valtuutettu Hanni Joronen 

 

  Hanni Joronen on paikalla. 

 

[2:52:31] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Järvinen Hannu. 

 

[2:52:33] Valtuutettu Hannu Järvinen 

 

  Hannu Järvinen täällä, paikalla ollaan. 



 

[2:52:37] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Kallioinen Saila. 

 

[2:52:39] Valtuutettu Saila Kallioinen 

 

  Kallioinen Saila paikalla. 

 

[2:52:42] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Kivi Marko oli poissa. Knuutila Heikki. 

  Ei vielä vissiin ollut linjoilla. 

  Kuusisto Kati. 

 

[2:52:56] Valtuutettu Kati Kuusisto  

 

  Kati Kuusisto on paikalla.  

 

[2:52:59] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 



Lapinleimu Sari oli poissa. Leinonen Jaakko. 

 

[2:53:07] Valtuutettu Jaakko Leinonen 

 

  Jaakko Leinonen paikalla jälleen. 

 

[2:53:11] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Liehu Vesa. 

 

[2:53:14] Valtuutettu Vesa Liehu 

 

  Vesa Liehu paikalla. 

 

[2:53:17] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Nord-Sarkola Kirsi. 

 

[2:53:24] Valtuutettu Kirsi Nord-Sarkola 

 

  Nord-Sarkola Kirsi paikalla. 



 

[2:53:28] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Pajasmaa Mika. 

 

[2:53:30] Valtuutettu Mika Pajasmaa 

 

  Mika Pajasmaa paikalla ja syö kotlettia. 

 

[2:53:34] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Peltola Marko. 

 

[2:53:36] Valtuutettu Marko Peltola 

 

  Peltola Marko on paikalla. 

 

[2:53:39] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Piirainen Heli. 

 



[2:53:42] Valtuutettu Heli Piirainen 

 

  Piirainen Heli on paikalla. 

 

[2:53:45] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Pulkkinen Mervi. 

 

[2:53:47] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 

 

  Pulkkinen Mervi on paikalla. 

 

[2:53:49] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Puomila Janita. 

 

[2:53:52] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Puomila Janita on paikalla. 

 

[2:53:55] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 



 

  Rantala Harri. 

 

[2:53:57] Valtuutettu Harri Rantala 

 

  Rantala Harri on paikalla. 

 

[2:54:00] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

  

  Rajala Sami. 

 

[2:54:02] Valtuutettu Sami Rajala 

 

  Rajalan Sami paikalla myös. 

 

[2:54:04] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Roininen Saija. 

 

[2:54:07] Valtuutettu Saija Roininen 

 



  Saija Roininen paikalla. 

 

[2:54:10] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Ja Rupponen Mika oli poissa. Rytkönen Jouko. 

 

[2:54:13] Valtuutettu Jouko Rytkönen 

 

  Jouko Rytkönen on paikalla. 

 

[2:54:16] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Rämö Harri. 

 

[2:54:18] Valtuutettu Harri Rämö 

 

  Rämön Harri on linjoilla. 

 

[2:54:21] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Saari Jukka. 



Oliko Saari Jukka paikalla? 

Salonen Jouni onko sitten? 

 

[2:54:42] Valtuutettu Jouni Salonen 

 

  Salosen Jouni on paikalla. 

 

[2:54:45] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Ja Saramies Jaana oli poissa. Ja Setälä Mika. 

Oliko Mika Setälä paikalla? 

Ei ilmeisesti vielä. Toivonen Maija. 

 

[2:55:10] Valtuutettu Maija Toivonen 

 

   Toivonen Maija paikalla. 

 

[2:55:13] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Toivonen-Perttunen Tuija. 

 



[2:55:16] Valtuutettu Tuija Toivonen-Perttunen 

 

  Toivonen-Perttunen Tuija paikalla. 

 

[2:55:19] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Turja Sauli. 

 

[2:55:21] Valtuutettu Sauli Turja 

 

  Sauli Turja paikalla. 

 

[2:55:24] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Vaittinen Jouni. 

 

[2:55:26] Valtuutettu Jouni Vaittinen 

 

  Jouni Vaittinen on paikalla. 

 

[2:55:29] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 



 

  Vaittinen Kirsi. 

 

[2:55:31] Valtuutettu Kirsi Vaittinen 

 

  Vaittinen Kirsi on paikalla. 

 

[2:55:34] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Ja sitten varajäsenet. Kivistö Tapio. 

 

[2:55:39] Varavaltuutettu Tapio Kivistö 

 

  Kivistö Tapio paikalla. 

 

[2:55:42] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja Vikman Anttijussi. 

 

[2:55:45] Varavaltuutettu Anttijussi Vikman 

 



  Anttijussi Vikman paikalla. 

 

[2:55:48] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Orava Antti. 

 

[2:55:51] Varavaltuutettu Antti Orava 

 

  Antti Orava on paikalla. 

 

[2:55:53] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja Loppi Inka. 

 

[2:55:58] Varavaltuutettu Inka Loppi 

 

  Inka Loppi on paikalla 

 

[2:56:01] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja Tammisto Timo. 



 

[2:56:04] Varavaltuutettu Timo Tammisto 

 

  Tammisto Timo on paikalla. 

 

[2:56:07] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja oliko nyt Knuutila Heikki päässyt linjoille? 

 

[2:56:10] Valtuutettu Heikki Knuutila 

 

Knuutila Heikki pääsi linjoille. Tässä auttoi tämä vanha konsti, kun sammutti kaiken, ja sitten lähti 

pelaamaan. Että kiitos vain, ja kiitos Askolle. 

 

[2:56:20] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja olikos sitten Saari Jukka päässyt linjoille? 

 

[2:56:27] Valtuutettu Jukka Saari 

 

Puheenjohtaja, Saari Jukka, sama juttu, niin olen paikalla ja jouduin sammuttelemaan täysin ja 

avaamaan uudestaan. 



 

[2:56:35] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

   

  Joo. Ja sitten vielä Setälä Mika puuttuu. 

  Onko Setälä Mika linjoilla? 

   

[2:56:56] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 

 

  Setälä yrittää, odotetaan hetki. 

 

[2:57:01] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Ja kaikki muut ovat sitten paikalla, paitsi Setälä Mika vielä puuttuu linjoilta. 

 

[2:57:08] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Ja käydäänkö vielä viranhaltijat sillä välin, niin saadaan vielä sitten Setäläkin paikalle. 

 

[2:57:20] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

  

  Elikkä Peltola Antti.  



 

[2:57:22] Kaupunginjohtaja Antti Peltola 

 

  Peltola Antti paikalla. 

 

[2:57:24] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Sieppi Maija paikalla. Sitten Carney Tearra. 

 

[2:57:29] Nuorisovaltuutettu Tearra Carney 

 

  Paikalla ollaan. 

 

[2:57:32] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

   

  Sitten Anttila Elina. 

 

[2:57:34] Perusturvajohtaja Elina Anttila 

 

  Elina Anttila on paikalla. 

 



[2:57:36] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Jokinen Jari. 

 

[2:57:39] Va. kaupunkikehitysjohtaja Jari Jokinen 

 

  Jokinen Jari on paikalla. 

 

[2:57:42] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

  

Jämsén Virve. 

 

[2:57:46] Vs. sivistysjohtaja Virve Jämsén  

 

  Virve Jämsén paikalla. 

 

[2:57:48] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Koota Jaana. 

 

[2:57:50] Tekninen johtaja Jaana Koota 



 

  Jaana Koota paikalla. 

 

[2:57:52] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Mäkinen Asko. 

 

[2:57:55] Tietohallintopäällikkö Asko Mäkinen 

 

  Mäkinen Asko paikalla. 

 

[2:57:58] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 

  Puhka-Susi Mari. 

 

[2:58:01] Talousjohtaja Mari Puhka-Susi 

 

  Mari Puhka-Susi on paikalla. 

 

[2:58:04] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi  

 



  Ja Selkämaa Kati. 

 

[2:58:08] Hallintosihteeri Kati Selkämaa 

 

  Kati Selkämaa on paikalla. 

 

[2:58:10] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

  Olikos Ahdesalo Saul vielä myös siellä linjoilla? Ei ilmeisesti ollut. 

  Ja oliko Setälä Mika päässyt linjoille? 

  Ei näy vielä linjoilla. Pitäisikö tuon IT:n taas soittaa sitten ja kysyä, että. 

 

[2:58:46] Tietohallintopäällikkö Asko Mäkinen 

 

  Juu. 

 

[2:58:50] Valtuutettu Heli Piirainen 

 

  Puheenjohtaja. 

 

[2:58:53] Puheenjohtaja Janita Puomila 



 

  Piirainen, ole hyvä. 

 

[2:58:56] Valtuutettu Heli Piirainen 

 

Sillä on Setälällä nettiyhteys poikki. Varmaan vaihtaa laitetta. Kaupungin netti ei toimi, tai se siru, 

mikä hänellä padissa on. 

 

[3:00:34] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Jokos meillä on Setälä langoilla vai jatketaanko kokousta? Voidaan kuitenkin todeta, että olemme 

päätösvaltaisia ja laillisia, vaikka hän ei vielä langoilla olisikaan. 

 

[3:00:51] Valtuutettu Mika Setälä 

 

  No niin, Setälä on inessä, voidaan jatkaa. 

 

[3:00:54] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Mahtavaa, kiitoksia. Eli todetaan, että paikalla on 30 valtuutettua ja 5 varavaltuutettua, ja jatkamme 

kokousta ja olemme edelleen laillisia ja päätösvaltaisia. 

Ja sitten mennään seuraavaan pykälään, eli kuntalaisaloite Viialan juna-aseman alueen 

kehittämiseksi. 



Ja tuota, tosiaan, siellä on tullut kuntalaisaloite tästä Viialan juna-aseman kehittämisestä, ja on 

toivottu lisää parkkipaikkoja ja pyörille paikkoja jne. Ja täällä on sitten todettu 

elinvoimalautakunnassa, että asia on vireillä ja menossa eteenpäin, joten voidaan – kaupunginhallitus 

ehdottaa valtuustolle, että – eli kaupunginhallitus esittää edelleen kaupunginvaltuustolle, että 

kuntalaisaloite Viialan juna-aseman alueen kehittämiseksi voidaan todeta loppuun käsitellyksi, koska 

kaupunki on jo käynnistänyt toimenpiteet Viialan juna-aseman kehittämisen osalta ja jatkaa 

suunnittelua sekä toimenpiteitä myös tulevaisuudessa. 

Avaan asiasta keskustelun. 

En näe pyydettyjä puheenvuoroja, joten tode- okei, siellä on puheenvuoropyyntö. Kuusisto Kati, ole 

hyvä. 

 

[3:02:51] Valtuutettu Kati Kuusisto 

 

Kiitoksia, puheenjohtaja. Minulla olisi ollut tällainen yleinen kysymys näihin sekä kuntalais- että 

valtuustoaloitteisiin liittyen, koska minä ajattelen, että nämä ovat usein tekijöillensä tärkeitä, 

kuntalaisille tärkeitä asioita, mitä näissä nostetaan esille. Valtuustossa ne ovat usein asioita, jotka 

valtuutetut kokevat tärkeiksi, ja heidän usein, näitä aloitteita, myöskin allekirjoittaa koko valtuusto, 

mutta sitten näiden käsittelyn on sen tyyppistä, että nämä katoavat johonkin systeemissä. Sitten niitä 

käsitellään jossakin; en ole ikinä ymmärtänyt, että mitä niille tapahtuu. Ja sitten ne tulevat näin 

tänne valtuustoon, ja ne todetaan loppuun käsitellyiksi. Niin olisin halunnut näin vain yleisesti 

ymmärtää, että minkä takia tällaiset asiat, jotka ajattelen, että kuitenkin tekijät kokevat tärkeiksi, 

niin jätetään näin vähälle huomiolle. Että onko siihen jokin syy, ja onko näitä mahdollista käsitellä 

yhtään selkeämmin niin, että näistä piirtyisi jonkinlainen ymmärrys, että mitä näille asioille syvemmin 

on tehty. Ei muuta, kiitos. 

 

[3:04:06] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 



  Kiitos. Osaisiko tähän vastata kaupunginjohtaja Peltola? 

 

[3:04:11] Kaupunginjohtaja Antti Peltola 

 

Joo, kiitos, puheenjohtaja. Tuota, aloitteet otetaan aina valmisteluun tapauskohtaisesti, ja nyt tuossa 

käsittelyssä oleva aloite, niin kuin tuossa näkyy, niin se on ollut tuolla elinvoimalautakunnassa 

valmistelussa, ja asiahan on edennyt varsin hyvin. Eli tätä Viialan alueen asemanseutua ollaan 

kehittämässä ja sinne ollaan parhaillaan juuri, kohtapuolin varmaan rakennustyöt alkavat, tai onko 

peräti jo jopa alkanut, näiden pysäköintien laajentamisen osalta.  

Eli se on hyvin tapauskohtaista, että missä, kuinka syvälle siihen aloitteeseen kussakin tilanteessa 

mennään, ja sitten tosiaan, ihan normaalikäytännön mukaisesti sitten kerran vuodessahan tuodaan 

sitten päätöksentekoon tiedoksi se, että mitä ylipäätään vireillä oleville aloitteille on tehty, miten ne 

on käsitelty. Meillä tämä asia on esillä nyt tuossa tulevassa hallituksen kokouksessa maaliskuun 

loppupuolella, ja sieltä asia tulee toki sitten valtuustoon käsittelyyn. 

 

[3:05:23] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Ja en näe muita puheenvuoropyyntöjä, joten todetaan, että valtuusto toteaa tämän 

kuntalaisaloitteen loppuun käsitellyksi, koska kaupunki on jo käynnistänyt toimenpiteet Viialan juna-

aseman kehittämisen osalta ja jatkaa suunnittelua sekä toimenpiteitä myös tulevaisuudessa. Ja 

pykälä 12 on loppuun käsitelty. 

Mennään pykälään 13: valtuustoaloite, Nahkialanjärven kunnostus. Ja tässä on kyseessä 

valtuustoaloite tosiaan, ja siellä on sitten todettu, että kunnostushankkeen suunnittelu on käynnissä, 

ja sieltä kaupunginhallitus esittää valtuustolle. Kaupunginhallitus merkitsi teknisen lautakunnan 

päätöksen ja selvityksen tiedoksi ja esittää ne edelleen valtuustolle tiedoksi. Kaupunginhallitus yhtyy 

teknisen lautakunnan päätökseen ja esittää valtuustolle, että valtuusto toteaa aloitteen loppuun 

käsitellyksi. Nahkialanjärven kunnostushankkeen suunnittelu käynnistetään yhteistyössä jakokuntien 



edustajien sekä kaupunkikehityksen kanssa kevään 2021 aikana osana Nahkialanjärven alueen 

kehittämisen valmistelua.  

Avaan asiasta keskustelun. 

En näe pyydettyjä puheenvuoroja, joten todetaan, että valtuusto päättää yksimielisesti ehdotuksen 

mukaisesti. Ja pykälä 13 on loppuun käsitelty. 

Sitten mennään pykälään 14: valtuustoaloite, Akaan valaistujen kuntoratojen valaistuksen 

säännölliset huoltotoimenpiteet. Ja kyseessä myös valtuustoaloite, jossa on toivottu, että näitä 

ulkoliikuntapaikkojen, ulkoreittien, valaistusta parannettaisiin. Ja, tuota, kaupunginhallitus ehdottaa 

valtuustolle, että kaupunginhallitus yhtyy teknisen lautakunnan selvitykseen ja esittää edelleen 

valtuustolle edellä olevan selvityksen valaistujen ulkoreittien huoltotoimenpiteistä ja että valtuusto 

toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi. 

Ja sitten siellä on puheenvuoropyyntö: Ahonen Jukka, ole hyvä. 

 

[3:08:31] Valtuutettu Jukka Ahonen 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Tämä aloite on vähän sellainen, niin kuin jatkumo. Oliko tämä nyt kolmas kerta 

minun valtuustohistoriassani, kun minä olen tehnyt tämän saman aloitteen. Siinä on sitten välillä ollut 

useampia, välillä vähemmän henkilöitä mukana, mutta lähinnähän tässä on se kysymys, että sehän 

olisi todella hienoa, jos tämä näin toimisi. Mutta niin kuin tänäkin syksynä itse kokemallani ja sitten 

vielä lukuisten yhteenottojen perusteella, se ei näin toimi, mutta jos minä nyt sellaisen evästeen 

tähän laittaisin, että jos ainakin ne 40 vuotta vanhat elohopeahöyrylamput vaihdettaisiin 

automaattisesti, vaikka ne palavat, kun eivät ne, se valoteho on jo niin huono, että siitä lähinnä tulee 

häikäisy, kun katsoo ylöspäin. Mutta hienoa, jos näin toimitaan, miten tässä hallitus esittää. Ei muuta 

kuin lykkyä tykö. 

 

[3:09:26] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 



Kiitos. Ja en näe muita pyydettyjä puheenvuoroja, joten todetaan, että valtuusto päättää 

kaupunginhallituksen esityksen mukaisesti, ja pykälä 14 on loppuun käsitelty. 

Ja sitten mennään pykälään 15: eroanomus keskusvaalilautakunnan varajäsenyydestä ja uuden 

varajäsenen valinta. Ja täällä tosiaan on keskusvaalilautakunnassa varajäsenenä Elina Talonen-

Ojanperä, joka on ilmoittanut, että ei voi enää osallistua keskusvaalilautakunnan työskentelyyn, ja 

sieltä tulee kaupunginhallitukselta valtuustolle ehdotus, että kaupunginhallitus esittää valtuustolle 

eron myöntämistä Elina Talonen-Ojanperälle sekä uuden jäsenen valintaa keskusvaalilautakunnalle 

toimikauden 2021 loppuun. Sekä jäsenten että varajäsenten tulee mahdollisuuksien mukaan edustaa 

kunnassa edellisissä ehdokkaita asettaneita äänestäjäryhmiä. 

Ja avaan asiasta keskustelun. 

Tuleeko ehdotuksia uudeksi jäseneksi keskusvaalilautakuntaan? 

Siellä nousi käsi pystyyn. Kivistö Tapio, ole hyvä. 

 

[3:11:38] Varavaltuutettu Tapio Kivistö 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Tämä on, meillä ei ole kyllä esittää siihen, tuota, tilalle ketään. Kun tämähän 

on, esteellisyys syntyy siitä, että on ehdokkaana vaaleissa, niin tuo on kyllä hankala paikka kelle 

tahansa ryhmälle löytää siihen ketään.  

 

[3:12:10] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Selvä. Tuota, onko muilla ryhmillä mahdollisuuksia asettaa varajäsentä tähän? Tosiaan, tämä nyt ollut 

Perussuomalaisten paikka. 

Oliko Tapio Kivistöllä uusi puheenvuoropyyntö vai jäikö tuo käsi tuonne? 

 



[3:12:45] Varavaltuutettu Tapio Kivistö 

 

  Anteeksi, se jäi sinne. 

 

[3:12:49] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Joo. Pyydetään puheenvuorot tuolta, mielellään tuolta chatin kautta, niin ei jää tuollaisia 

häiritsemään. 

Mutta me tarvitsisimme nyt yhden varajäsenen. 

 

[3:13:27] Vs. hallintopäällikkö Maija Sieppi 

 

Tuota, puheenjohtaja, jos ei löydy ketään ehdokasta, niin tätähän voi vaikka seuraavaan kokoukseen 

siirtää. Kun nämä vaalit nyt siirtyvät, niin sillä nyt ei niin sillä tavalla kiire ole. 

 

[3:13:44] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Selvä. Sopiiko valtuustolle, että tämä asia jätetään pöydälle? Itse asiassa, näitä jäseniä kun tässä 

katson, niin näen täällä myös toisen, jonka tiedän, että on ehdolla, joten tarvinnee myös hänen 

osaltaan tätä jäsenyyttä päivittää. Niin sopiiko valtuustolle, että jätetään tämä asia pöydälle? 

 

[3:14:25] Valtuutettu Hannu Järvinen 

 



  Ei ole muutakaan mahdollisuutta, niin pakkohan se on. 

 

[3:14:30] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Näin olin juuri toteamassa, että en näe puheenvuoropyyntöjä, joten todetaan, että valtuusto jättää 

tämän asian yksimielisesti pöydälle, ja se käsitellään seuraavassa valtuuston kokouksessa. Joten 

pykälä 15 on loppuun käsitelty, ja mennään eteenpäin. 

Ja meillä on pykälä 16: muut asiat. Joten, onko valtuutetuilla muita asioita? 

Ja siellä on ensimmäinen puheenvuoropyyntö: Rajala Sami, valtuustoaloite.  

 

[3:15:18] Valtuutettu Sami Rajala 

 

Kiitos, puheenjohtaja ja arvon valtuutetut ja läsnäolijat sekä viranhaltijat ja tietenkin kuntalaiset, 

jotka kenties jaksoivat seurata tänne asti kokousta. Teen valtuustoaloitteen, ja kyse on vakavasta 

asiasta eli koulukiusaamisesta. Lähetin tämän aikaisemmin valtuutetuille ja pyysin tänne 

ilmoittautumaan allekirjoittajaksi, jos haluaa, ja muutama allekirjoituspyyntö siitä tulikin, ja lisää 

varmasti voidaan ottaa vielä vastaan myöhemmin. 

Eli aloite kuuluu näin. 

Etelä-Karjalan mallin käyttöönotto lainvastaisiin tekoihin puuttumiseksi kouluissa. 

Akaan kaupungin pitäisi olla maailman paras kasvupaikka lapselle. Kaikille se ei sitä valitettavasti 

vielä ole. Kiusaaminen on sitkeä ongelma, joka pesii edelleen yhteiskunnassamme ja kouluissa. Kuten 

moni muukin ilmiö, myös kiusaaminen muuttaa jatkuvasti muotoaan ja löytää uusia tilaisuuksia. 

Meidän on päättäväisesti kamppailtava kiusaamista vastaan, sillä pahimmillaan kiusaaminen voi jättää 

koko elämän mittaisia syviä vaurioita. On muistettava, että kiusaaminen jättää myös kiusaajaan 

jälkensä. 



Varmasti muistamme puolentoista vuoden takaiset uutisoinnit ja keskustelut Toijalan yhteiskoulun 

vakivallanteosta. Häiriökäyttäytyminen koulun ulkopuolella, esimerkiksi Toijalan rautatieaseman 

asematunnelissa ja talossa, ovat herättäneet kaupunkilaisten huomion. Myös paikallislehden 

mielipidepalstalla on ollut luettavissa useita nuorten itse kirjoittamia tekstejä kiusaamisesta ja kuinka 

kiusaaminen tulisi saada loppumaan. Pienempiinkin kiusaamistapauksiin tulee tarttua riittävällä 

vakavuudella ja sitä myöten kitkeä kiusaaminen pois koulujen arjesta. 

Kiusaaminen kehittyy, ja siksi myös kiusaamisen ehkäisyn ja kiusaamistilanteiden hoitamisen on 

kehityttävä. Kiusaamisen ehkäisyyn on vuosikausia haettu malleja, joista osa toimii paremmin, osa 

huonommin. Yhtä patenttiratkaisua ei ole, mutta kun toimiva malli löytyy, se kannattaa monistaa. 

Etelä-Karjalassa on saatu hyviä tuloksia uudesta mallista lainvastaisiin tekoihin puuttumiseksi. Malli 

tarkoittaa tiivistettynä sitä, että jos alle 15-vuotias lapsi tekee koulussa lainvastaisen teon, asiasta 

tehdään rikosilmoitus. Tekijä ohjataan keskusteluryhmään, jossa tekijän ja uhrin lisäksi mukana 

keskustelemassa ovat molempien huoltajat, poliisi sekä nuorten oikeusedustaja. Etelä-Karjalassa on 

laadittu koko maakuntaan yhteinen ohjeistus, jonka mukaan lainvastaisiin tekoihin puututaan. 

Ohjeistuksessa on laadittu tapauskohtaisia ohjeita myös eri kiusaamistilanteisiin. Ohjeistuksen ydin on 

siinä, että se tuo yhteiset, selkeästi kirjoitetut ja riittävän vakavat toimintatavat kiusaamiseen 

puuttumiseksi. Etelä-Karjalan ohjeistus löytyy yksityiskohtaisemmin täältä, ja tässä on web-sivulinkki, 

josta pääsee tutustumaan aiheeseen lisää, ja Googlestakin varmaan löytyy. 

Me allekirjoittaneet esitämme, että Akaan kaupungissa laaditaan yhteistyössä Poliisin ja muiden 

viranomaisten kanssa vastaava ohjeistus, jotta lainvastaiseen toimintaan puuttumiseksi on nykyistä 

selkeämmät ja suoraviivaisemmat ohjeet sekä yhteiset toimintamallit, joita käytetään kaikissa Akaan 

kouluissa. 

Allekirjoittaneet Akaan Kokoomuksen valtuustoryhmä: Hanni Joronen, Heli Einola-Virtanen, Sauli 

Turja, Mika Setälä, Kirsi Vaittinen, Tuija Toivonen-Perttunen, ja lisää tosiaan voi varmasti 

sähköpostilla lähettää. Kiitoksia, toimitan tämän hallintopäällikölle. 

 

[3:18:48] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Sitten siellä on puheenvuoropyyntö: Pulkkinen. 



 

[3:18:56] Valtuutettu Mervi Pulkkinen 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Ollisi kanssa valtuustoaloite. Lyhykäisyydessään se valtuustoaloite koskee 

Rikalan kanavaa eli Heinälahden vedenlaatua. Elikkä Rikalan kanavaprojektin tilannekatsaus, 

hankerahoituksen selvittäminen ja mahdollinen rakentaminen, rakentamisen loppuunsaattaminen 

yhteistyössä (-) [3:19:18] vesialuekunnostusyhdistyksen Vesilahden ja Lempäälän kuntien kanssa. 

Tavoitteena Viialan ja Vesilahden rajalla sijaitsevan Heinälahden vedenlaadun pysyvä parantaminen.  

Mervi Pulkkinen, Heli Einola-Virtanen, Hanni Joronen, Kati Kuusisto, Vesa Liehu, Inka Loppi, Heli 

Piirainen, Hannu Järvinen, Janita Puomila, Jukka Ahonen, Mika Setälä ja Tuija Toivonen-Perttunen. 

Ja tätä en valitettavasti ole muuten lähettänyt muuta kuin kuvakaappauksena, tämän saa 

allekirjoittaa myös. 

 

[3:19:52] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Kiitos. Ja sitten oli puheenvuoropyyntö: Einola-Virtanen, ole hyvä. 

 

[3:19:19] Valtuutettu Heli Einola-Virtanen 

 

Kiitos, puheenjohtaja. Jätin edellisen valtuustoaloitteen vuosi sitten koskien noita koulujen 

luokkakokoja ja siitä en ole sen koommin kuullut, joten toivottavasti tässä ei mene nyt niin kauan, 

mutta tulee valtuustoaloite. 

Eli kuten kaikki muutkin kaupungit myös Akaan kaupunki saa valtionosuuksia vuosittain 

peruspalveluistaan, joka kattaa seuraavat osa-alueet: sosiaali- ja terveydenhuolto, varhaiskasvatus, 

esi- ja perusopetus, kirjastot, yleinen kulttuuritoimi, joka on asukasperusteinen, sekä taiteen 



perusopetus, joka myöskin on asukasperusteinen. Valtionosuuden suuruuteen ei vaikuta se, miten 

kunta palvelutoimintansa järjestää ja miten paljon se rahaa niihin käyttää. Valtionosuus maksetaan 

kootusti kuukausittain yhtenä kokonaisuutena valtion talous- ja henkilöstöhallinnon 

palvelukeskuksesta. Akaan kaupungilla valtionosuudet kirjataan vain yleisesti tuloksi koko kaupungin 

kassaan.  

Valtuustoaloitteella haluan, että aloitetaan selvitystyö ja laaditaan laskelma siitä, että valtionosuudet 

kirjattaisiin sen toimialan alle, jota valtionosuus koskee, jotta tämä osuus voitaisiin kohdentaa oikein 

lisäresursseihin tai muuhun vastaavaan.  

 

[3:21:25] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Tuota, pikku hetki. Eli täällä on Rämöllä puheenvuoropyyntö ja ”voinko allekirjoittaa Samin 

aloitteen”. Ole hyvä. 

 

[3:21:41] Valtuutettu Harri Rämö 

 

Niin, puheenjohtaja, se oli tosiaan se, että haluan kanssa allekirjoittaa sen, se oli todella hyvä ja 

erinomaisen tärkeä, erittäin tärkeää asiaa. Ja minä allekirjoitan kanssa. Ei muuta. 

 

[3:21:55] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Kiitos. Ja sitten täällä on ”haluan allekirjoittaa Rajalan aloitteen” myös Kuusisto Kati, Vesa Liehu, Inka 

Loppi ja Jaakko Leinonen, kuuluu myös valtuustoryhmään. Roininen Saija ja Tearra Carney on 

todennut, että hänkin haluaisi allekirjoittaa Rajalan aloitteen, jos on mahdollista, nuorisovaltuuston 

edustajana. Myös Saija Roininen on ilmoittanut, että haluaa allekirjoittaa Mervi Pulkkisen aloitteen, ja 

Kirsi Vaittinen on myös halunnut allekirjoittaa Pulkkisen aloitteen. Nord-Sarkola haluaa allekirjoittaa 



Rajalan aloitteen ja Pulkkisen aloitteen. Leinonen Jaakko allekirjoittaa Einola-Virtasen aloitteen. 

Piirainen Heli tiedustelee, onko Einola-Virtasella hänen nimensä jo aloitteessa. Timo Tammisto myös. 

Haluaako Timo Tammisto allekirjoittaa minkä aloitteen? 

  Saako Timo linjoja sen verran auki, että kerrot, mitkä aloitteet haluat allekirjoittaa? 

 

[3:23:48] Varavaltuutettu Timo Tammisto 

  

  Tämä on helppoa tämän kanssa näppäillä. Sami ja Einola. 

 

[3:23:53] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

  Joo. Eli Sami Rajalan ja Einola-Virtasen aloitteet.  

 

[3:24:00] Varavaltuutettu Timo Tammisto 

 

  Juuri näin. 

 

[3:24:01] Puheenjohtaja Janita Puomila 

 

Juu. Ja sitten Tapio Kivistö haluaa allekirjoittaa Rajalan ja Heli Einola-Virtasen aloitteen, ja Bister Salla 

haluaa allekirjoittaa Samin aloitteen. Ja Puomila haluaa allekirjoittaa myös Einola-Virtasen aloitteen, 

jos se on näin mahdollista. 

Oliko muita puheenvuoropyyntöjä? 



Ja vielä Anttijussi Vikman ilmoittaa, että haluaa allekirjoittaa Heli Einola-Virtasen aloitteen. 

Ja jos ei ole muita puheenvuoropyyntöjä, niin totean, että pykälä 16, muut asiat, on käsitelty, ja 

kokous on päättynyt tältä illalta. Kiitos kaikille valtuutetuille ja viranhaltijoille tästä suljetun vaalin 

erikoisjärjestelyistä ja kuten myös striimin katsojille sinne striimin taakse, jos vielä siellä olette. 

Hyvää illanjatkoa kaikille. 


